
ZÁPIS 

     o průběhu XI. zasedání Zastupitelstva městyse Ostrov u Matochy 

     konaného dne 12.3.2021 v 18:00 hodin v klubovně hasičské zbrojnice. 

 

 
K bodu č. 1 – Zahájení 

Pan místostarosta Ing. Ivo Ambrož zahájil XI. zasedání Zastupitelstva městyse Ostrov u Macochy 

v 18:00 hodin a všechny přivítal. Konstatoval, že zasedání bylo svoláno v souladu se zákonem. 

Informace o konání Zastupitelstva jsou vyvěšeny na úřední desce úřadu městyse Ostrov u Macochy 

a v pozvánce, kterou zastupitelé obdrželi. 

Dále uvedl, že pan starosta Ing. Ondřej Hudec bude na zasedání přítomen pouze on-line a bude 

upřesňovat některé body. Práva hlasování se vzdává. 

 

Přítomno je 9 členů zastupitelstva, jedná se o nadpoloviční většinu, takže zastupitelstvo je usnášení 

schopné. 

Omluveni jsou: Zdeněk Musil, JUDr. František Pernica, Mgr. Josef Škvařil, Mgr. Veronika Jelínková 

a František Jelínek. 

 

Přítomni jsou 2 občané. 

 

Zapisovatelka: Hana Opatřilová 

 

Pan místostarosta navrhl jako sčitatele hlasů paní Florkovou Hanu. Jelikož nebyly vzneseny další 

návrhy a paní Florková souhlasila, pan místostarosta navrhl usnesení. 

 

Usnesení 166/XI: 

Zastupitelstvo městyse Ostrov u Macochy určuje Hanu Florkovou sčitatelkou hlasů při jednání  

XI. zasedání Zastupitelstva městyse Ostrov u Macochy. 

 

Hlasování č. 1:   pro: 9       proti: 0  zdržel se: 0 

      

 

K bodu č. 2 – Schválení programu 

Pan místostarosta uvedl, že všichni zastupitelé obdrželi program společně s pozvánkou na zasedání, 

program byl zveřejněn na webových stránkách obce a byl také vyvěšen na úřední desce městyse.  

 

 

Usnesení 167/XI: 

Zastupitelstvo městyse Ostrov u Macochy  

schvaluje 

program XI. zasedání Zastupitelstva městyse Ostrov u Macochy. 
 

 

 Zahájení, určení zapisovatele a sčitatele 

 Schválení programu 

 Schválení ověřovatelů zápisu 

 Rozpočtová opatření č. 12/2020 a 1/2021 

 Vyhláška o místním poplatku z pobytu 

 Vyhláška o nočním klidu 

 Dotace poskytnuté z rozpočtu městyse 

 Smlouva o zřízení věcného břemene – u doliny 



 Prodej části pozemku p.č. 227 – u Balcarky 

 Prodej části pozemku p.č. 1687/2 – pod částí RD č.p. 194 

 Zveřejnění záměru prodeje části předzahrádek u RD od doliny ke mlýnu 

 Výkup pozemků za bytovkami – budoucí smlouvy 

 Zpráva o činnosti rady městyse 

 Dotazy, připomínky a podněty 

 Závěr 

 

Hlasování č. 2:  pro: 9       proti: 0  zdržel se: 0 

 

 

K bodu č. 3 – Schválení ověřovatelů zápisu 

Pan místostarosta navrhl na ověřovatele zápisu Ing. Jiřího Pernicu a pana Jaroslava Sedláka.                                      

Jelikož nebyly vzneseny další doplňující návrhy a navržení zastupitelé souhlasili, nechal pan 

místostarosta hlasovat o usnesení. 

 

Usnesení 168/XI: 

Zastupitelstvo městyse Ostrov u Macochy  

určuje 

Ing. Jiřího Pernicu a pana Jaroslava Sedláka 

ověřovateli zápisu z XI. zasedání Zastupitelstva městyse Ostrov u Macochy. 

 

Hlasování č. 3:  pro: 9       proti: 0  zdržel se: 0  

 

 

K bodu č. 4. – Rozpočtová opatření č. 12/2020 a 1/2021 

Pan místostarosta předal slovo panu starostovi, který upřesnil významnější položky. 

 

Rozpočtové opatření č. 12/2020 

Příjmy zvýšeny celkem o 992.600,-Kč 

 

Výdaje sníženy celkem o -410.500,-Kč 

 

Financování celkem 1.403.100,-,Kč 

 

Rozpočtové opatření č. 1/2021 

Příjmy jsou zvýšeny zejména o vratky přeplatků za elektrickou energii. Ve stejných hodnotách jsme 

navýšili ve výdajové straně rozpočtu. 

 

Příjmy zvýšeny celkem o 66.200,-Kč 

 

Výdaje zvýšeny celkem o 66.200,-Kč 

 

Jelikož nebyly žádné dotazy ani připomínky, navrhnul pan místostarosta usnesení. 

 

Usnesení 169/XI: 

Zastupitelstvo městyse Ostrov u Macochy  

bere na vědomí 

rozpočtová opatření č. 12/2020 a 1/2021 podle předloženého materiálu 

 

Hlasování č. 4:  pro: 9      proti: 0  zdržel se: 0 

    



K bodu č. 5 – Vyhláška o místním poplatku z pobytu 

Pan starosta  

Po upozornění Ministerstva vnitra na skutečnost, že některé části stávající Obecně závazné vyhlášky 

o místním poplatku z pobytu č. 3/2019 nejsou v souladu s aktuální legislativou. Návrh vyhlášky je 

součástí podkladů, které zastupitelé obdrželi. 

Změny jsou v podstatě pouze v osvobození od poplatku ubytovaným ve zdravotnických zařízení. 

 

Členka zastupitelstva paní Mgr. Svobodová Zdeňka 

Chtěla bych se zeptat, jestli částka poplatku za osobu 10,-Kč zůstává stejná? 

 

Pan starosta 

Ano, částka je stejná.  

 

Pan místostarosta 

Změny jsou pouze v článku 2 bod č.1 a v článku 8 bod č. 1.  

 

Jelikož nebyly žádné dotazy ani připomínky, navrhnul pan místostarosta usnesení. 

 

Usnesení 170/XI: 

Zastupitelstvo městyse Ostrov u Macochy  

schvaluje 

předložený návrh Obecně závazné vyhlášky č. 1/2021 o místním poplatku z pobytu 

 

Hlasování č. 5:  pro: 9      proti: 0  zdržel se: 0 

 

 

K bodu č. 6 – Vyhláška o nočním klidu 

Pan místostarosta 

Jako každoročně i v letošním roce předkládáme vyhlášku o nočním klidu. Její návrh je součástí 

podkladových materiálů, které všichni zastupitelé obdrželi. 

 

Pan starosta 

Je to v podstatě stejná vyhláška jako v předchozích letech. Každý rok ji aktualizujeme kvůli termínům 

akcí. Abychom ji nemuseli každý rok schvalovat, tak jsme nechali všechny slavnosti, kterých se to 

týká, v plovoucím režimu tak, aby stačilo termíny ohlásit pět dní před konáním akce. 

 

Jelikož nebyly žádné dotazy ani připomínky, navrhnul pan místostarosta usnesení. 

 

Usnesení 171/XI: 

Zastupitelstvo městyse Ostrov u Macochy  

schvaluje 

předložený návrh Obecně závazné vyhlášky č. 2/2021 o nočním klidu 

 

Hlasování č. 6:  pro: 9      proti: 0  zdržel se: 0  

 

 

K bodu č. 7 – Dotace poskytnuté z rozpočtu městyse 

Pan starosta 

Na základě obdržených žádosti o podporu z rozpočtu a v souladu se schváleným rozpočtem rozhodla 

rada městyse o poskytnutí darů a dotací ve výši: 

7.000,-Kč českému svazu včelařů, ZO Jedovnice 

13.000,-Kč Mysliveckému spolku Ostrov u Macochy 



22.000,-Kč Českému zahrádkářskému svazu, ZO Ostrov u Macochy 

 

Návrhy na poskytnutí dotací nad 50.000,- jsou předloženy zastupitelstvu: 

60.000,-Kč Sbor dobrovolných hasičů Ostrov u Macochy 

60.000,-Kč TJ Ostrov u Macochy, z.s. 

 

Člen zastupitelstva pan Jaroslav Sedlák 

Co když ty dotace neutratí? Teď, vzhledem k vládním opatřením, se žádné akce nemohou konat. 

 

Člen zastupitelstva pan Ing. Jaromír Krbeček 

Dotace se musí vyúčtovat, předložit doklady, za co byla dotace utracena. 

 

Pan starosta 

Dotace, které nebudou vyčerpány se musí vracet. 

Český svaz invalidů v letošním roce o dotaci nezažádal, protože se obávají, že nebude možné žádné 

akce uskutečnit. I v loňském roce museli část dotace vracet. 

 

Člen zastupitelstva Mgr. Martin Nippert 

Když budu mluvit za TJ Ostrov u Macochy, tak musím říci, že my dotace vyčerpáme, i když se 

nebudou žádné akce konat. Hřiště se musí udržovat, hnojit atd. stejně, jako by se kopaná hrála. 

 

Jelikož nebyly žádné další dotazy ani připomínky, navrhnul pan místostarosta usnesení. 

 

Usnesení 172/XI: 

Zastupitelstvo městyse Ostrov u Macochy  

schvaluje 

- poskytnutí dotace: ve výši 60 000,-Kč Sbor dobrovolných hasičů Ostrov u Macochy 

           ve výši 60 000,-Kč TJ Ostrov u Macochy, z.s. 

- veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí dotace podle předloženého materiálu 

 

Hlasování č. 7:  pro: 9     proti:  0    zdržel se: 0 

  

 

K bodu č. 8 – Smlouva o zřízení věcného břemene – u doliny 

Pan místostarosta 

Podklady k tomuto bodu programu obdrželi všichni zastupitelé přílohou pozvánky. 

 

Pan starosta 

Poplatek za zřízení věcného břemene je tabulkový 1.000,-Kč. Jedná se o elektrickou přípojku nízkého 

napětí pro jeden z rodinných domů u doliny. 

 

Členka zastupitelstva paní Mgr. Zdeňka Svobodová 

Mohla bych vědět, kde přesně je to místo, kde se věcné břemeno zřizuje? 

 

Pan starosta ukázal místo na plánku. 

 

Jelikož nebyly žádné další dotazy ani připomínky, navrhnul pan místostarosta usnesení. 

 

 

Usnesení 173/XI: 

Zastupitelstvo městyse Ostrov u Macochy  

schvaluje 



smlouvu o smlouvě budoucí o zřízení věcného břemene s firmou E.ON Distribuce, a.s. k pozemkům 

p.č. 354/1 a 354/149 podle předloženého materiálu 

 
Hlasování č. 8:  pro: 8    proti: 0   zdržel se: 1  

 

 

K bodu č. 9 – Prodej části pozemku p.č. 227 – u Balcarky 

Pan místostarosta  

Jedná se o plochy okolo zázemí jeskyně Balcarka a dále chodníčky ke vstupní a výstupní části 

jeskyně. Návrh smlouvy je v přiložených materiálech. 

 

Pan starosta 

Tyto pozemky jsme řešili na zastupitelstvu v září. Všechny tyto pozemky jsou v majetku obce. Správa 

jeskyní ČR přišla s tím, že by tyto pozemky, o které se starají a využívají je, odkoupila. Dohromady 

je to asi 2000 m2. 

Pan starosta ukázal pozemky na plánku. 

 

Jelikož nebyly žádné dotazy ani připomínky, navrhnul pan místostarosta usnesení. 

 

Usnesení 174/XI: 

Zastupitelstvo městyse Ostrov u Macochy  

schvaluje 

prodej části pozemku p.č. 227 podle předloženého materiálu Správě jeskyní ČR, Květnové náměstí 

3, 252 43 Průhonice za cenu 40Kč/m2 podle předloženého návrhu kupní smlouvy 

 

Hlasování č. 9:  pro: 9   proti: 0    zdržel se: 0 

 

 

 

K bodu č. 10 – Prodej části pozemku p.č. 1687/2 – pod částí RD č.p. 194 

Pan starosta 

Zveřejnění záměru prodeje bylo projednáno na prosincovém zasedání zastupitelstva. Jedná se o 

plochu pod částí RD č. 194. 

Pan starosta ukázal místo na mapce. 

 

Jelikož nebyly žádné dotazy ani připomínky, navrhnul pan místostarosta usnesení. 

 

Usnesení 175/XI: 

Zastupitelstvo městyse Ostrov u Macochy  

schvaluje 

prodej části pozemku p.č. 1687/2 podle předloženého materiálu majitelce RD č.p. 194 za cenu 

50Kč/m2 podle předloženého návrhu kupní smlouvy.  

 
Hlasování č. 10:  pro: 9       proti: 0  zdržel se: 0 

 

 

K bodu č. 11 – Zveřejnění záměru prodeje části předzahrádek u RD od doliny ke mlýnu 

Pan starosta 

Jeden z majitelů rodinného domu mezi „Dolinou“ a větrným mlýnem požádal o odkoupení části 

obecního pozemku p.č. 354/1, který je za jeho oplocením. Vzhledem ke skutečnosti, že obec v 

minulosti na odkup částí předzahrádek vypracovala geometrický plán, rádi bychom oslovili všechny 

majitele nemovitostí s možností odkupu těchto částí pozemku. 



 

Jelikož nebyly žádné dotazy ani připomínky, navrhnul pan místostarosta usnesení. 

 

Usnesení 176/XI: 

Zastupitelstvo městyse Ostrov u Macochy  

schvaluje 

zveřejnění záměru prodeje části pozemku p.č. 354/1 podle předloženého materiálu 

 

Hlasování č. 11:  pro: 9     proti: 0   zdržel se: 0 

 

 

K bodu č. 12 – Výkup pozemků za bytovkami – budoucí smlouvy 

Pan místostarosta 

Návrhy smluv jsou součástí podkladových materiálů. Jedná se o pozemky v lokalitě za bytovkami, 

které jsou až za pozemkem p.č. 1376/10, u něhož doposud neproběhlo dědické řízení. 

Chtěl bych nechat hlasovat o tom, jestli můžu v tomto bodu rozhodovat, jelikož jsem majitelem 

jednoho z pozemků a jedná se tedy o střet zájmů. 

 

Budeme hlasovat o tom, kdo je pro, abych nehlasoval o výkupu pozemků. 

 

Hlasování č. 12  pro: 0   proti: 8  zdržel se: 1 

 

Pan místostarosta 

Hlasováním tedy bylo rozhodnuto, že mohu o tomto bodu také rozhodovat. 

 

Pan starosta ukázal, které pozemky jsou již vykoupeny a pozemky, kterých se týká tento bod 

programu.  

 

Pan místostarosta 

Cena je standardní, stejně jako u předchozích pozemků, které se již vykoupily. 

 

Členka zastupitelstva paní Mgr. Zdeňka Svobodová 

Jeden majitel má budoucí smlouvu A a budoucí smlouvu B. Tam jsou dvoje pozemky, nebo jak tomu 

mám rozumět? 

 

Pan starosta 

Budoucí smlouva A i B je součástí obou smluv. 

Budoucí smlouva A se týká převodu obou pozemků na obec a za jakých podmínek bude pozemek 

prodán obci. Budoucí smlouva B specifikuje to, za jakých podmínek budou moci současní majitelé 

odkoupit část pozemku v rámci této lokality. 

U obou jde o to, že si to podmínili výkupem budoucího stavebního pozemku. V případě pana I.A. to 

bude za cenu, kterou určí obec a v případě pana J.M. jsme se dohodli na ceně 200,-/m2, což je cena, 

za kterou ten pozemek v současnosti nakupujeme. Oni nám prodávají 4.500 m2 a my jim prodáme 

600 až 800m2. 

 

 

Členka zastupitelstva paní Mgr. Zdeňka Svobodová 

My jim prodáme zasíťovaný pozemek za 200Kč/m2 ? To je dost nevýhodné. 

 

Pan starosta 

Ano. Byla to jedna z jejich podmínek. Potom bychom nemuseli ani těch 4500m2 kupovat. Bylo to na 

hraně toho, což si myslím, že můžeme ustoupit. Stejně nám zbyde asi 3500 m2 z jejich pozemku. 



 

Pan místostarosta 

Ono se to zdá nevýhodné, ale vezměte si, že by nám pan J.M. neprodal celý kus jejich pozemku. To 

bychom na tom byli úplně stejně. Jen je to tak, že až se ty pozemky budou parcelovat, tak se musí  

přizpůsobit pozemku pana J.M. Kdežto teď, když to bude jako jeden celek, tak se to zasíťuje, 

rozparceluje a prodá tak, jak to bude vyhovovat obci. 

 

Člen zastupitelstva pan Mgr. Martin Nippert 

Chci se zeptat, jestli je ve smlouvě podmínka, že to dál nesmí prodat? Když my to zasíťujeme, on to 

od nás koupí za 200,-/m2 ? 

 

Pan starosta 

Smlouva to nespecifikuje. Těch cca 800m2 to bude moci prodat. V ostatních případech 

předpokládám, že budeme mít nějaké mantinely do kdy to bude muset být zastavěné a samozřejmě i 

předkupní právo.  

V tomto případě, kdy nám prodávají tak velký pozemek, jsme se domluvili, že to tak nebude. Myslím 

si, že jsme hodně ustoupili, ale na druhou stranu by mi bylo líto těch 4500m2 tam nemít.  

 

Pan místostarosta 

Jejich pozemek končí u cesty. Nemusíte mít strach, že by on na tom vydělal. On, když to bude chtít 

prodat, tak na tom vydělá stejně. On když řekne, že těch 800 m2 neprodá, tak stejně skončí nějakým 

způsobem v té zasíťované oblasti a my se mu musíme přizpůsobit a bude to moci stejně prodat za 

cenu, kterou si řekne. Teď jeho pozemek bude součástí plochy a bude to na sebe navazovat. 

 

Člen zastupitelstva pan Mgr. Martin Nippert 

To znamená, že on dostane 800 m2 tam, kde to bude naplánované v rámci územního plánu? 

 

Pan místostarosta 

My, jako obec na tom nemůžeme ani vydělat ani prodělat a on je na tom úplně stejně. My akorát to 

kupujeme celé a on část zase od nás koupí, tak se pouze dostaneme do té fáze, že koupí to, co my mu 

řekneme. A to my chceme.  

 

Člen zastupitelstva pan Mgr. Martin Nippert 

Dobře, on koupí to, co my zasíťujeme a místo, které bude k tomu určeno. Je předpoklad, že parcely 

budou všechny zhruba 800m2 ? 

 

Pan místostarosta 

Odkoupí od nás zhruba stejně velký pozemek jako budou ostatní, které budou určeny k budoucí 

zástavbě. Chceme, aby pozemky byly zhruba stejné. Většina parcel budou bude mít stejnou velikost, 

pouze parcely na kraji budou menší. 

 

Pan starosta 

Je to tak, jak to říkáte. Budeme to směřovat k tomu, aby pozemky byly menší, zhruba 800m2.  

Prostor, kde není možnost tak velkého pozemku bych nechal do budoucna pro zástavbu dvou bytovek. 

Pokud na to bude možné sehnat nějaké finanční prostředky. 

 

 

Členka zastupitelstva paní Mgr. Zdeňka Svobodová 

Takže pan J.M. získá zasíťovaný pozemek za 200,-/m2 a může si s ním dělat co chce. Bez jakýchkoliv 

podmínek? Nebude tam předkupní právo? 

 

Člen zastupitelstva pan Mgr. Martin Nippert 



V maximální výměře 800m2. 

 

Pan místostarosta 

Chápete to dobře. Získá pozemek za 200,-/m2, který nám prodal za 200,-/m2. Bavme se o tom, že 

získá pouze zasíťovaný pozemek 800m2.  

 

Pan starosta 

Je to tak. Dále jsou tam ještě další majitelé, které jsem oslovil, ale jejich představa byla, pozemek 

prodat za 1100,-/m2. V tomto případě jsme se samozřejmě nedohodli. 

 

Člen zastupitelstva pan Mgr. Martin Nippert 

Už se nějak řeší ty další pozemky, které nebudou prodány obci, aby tam do budoucna nemohli stavět? 

 

Pan místostarosta 

O tomto jsme se často bavili. Ještě na to není úplně jednotný názor, ale může se stát, že se ty pozemky 

zasíťují takovým způsobem, že další síťování pozemků nebude k napojení možné. Další pozemky se 

budou síťovat z kompletně nové sítě, která by vedla z jiného řadu. Proto, aby náklady na pozemky 

byly stejné, jako náklady, které bude mít se zasíťováním obec.  

 

Pan starosta 

Toto je jedna varianta. Druhá je taková, že bychom to mohli nachystat tak, aby to dál průběžně 

pokračovalo s tím, že bychom formou nějaké vyhlášky schválili a majitele dopředu upozornili, že za 

napojení za každý m2 budoucího stavebního pozemku budeme požadovat tolik a tolik peněz. Toto je 

celkem běžná záležitost a toto bych upřednostňoval. 

 

Pan místostarosta 

To je druhá varianta, ale je tady nebezpečí, že každá vyhláška se dá změnit.  

 

Pan starosta 

Ještě nějaké časové upřesnění. Chtěl bych do konce letošního roku mít pozemky vykoupeny, dědické 

řízení u posledního pozemku již by také mohlo být vyřízeno. Byl bych rád, kdybychom příští rok 

připravili projektovou dokumentaci na budoucí zasíťování tak, aby se od roku 2023 mohlo začít 

rovnou rozdělovat pozemky a síťovat. 

 

Členka zastupitelstva paní Mgr. Zdeňka Svobodová 

V budoucí kupní smlouvě pana I.A. není uvedena cena ani další podmínky. Nemělo by se to nějak 

specifikovat? 

 

Pan starosta 

To je pravda. Doplníme tam, že cenu určí obec. 

 

Člen zastupitelstva pan Jaroslav Sedlák 

Co když si i ti další majitelé pozemků dají stejné podmínky jako pan J.M. ? 

 

Pan místostarosta 

Ten první pozemek, co navazuje na vykoupené, tam to udělat nepůjde, protože je to úzká nudle. U 

dalších by to teoreticky hrozit mohlo.  

 

Pan starosta 

Co se týká budoucích výkupů, tak toto je na dlouhou dobu poslední pozemek, který budeme schopni 

vykoupit. Vzhledem k současným majitelům pozemků, kteří od nás požadují násobně vyšší ceny, než 

nabízíme. Myslím si, že to bude do budoucna nepřekonatelný problém. 



 

 

Člen zastupitelstva pan Mgr. Martin Nippert 

Tady jde jen o to, aby se oni lehce nemohli napojit na zasíťování a pak pozemky prodávali dál za 

úplně jiné ceny. 

 

Pan místostarosta 

Jsou dvě možnosti, jak jsem již říkal. Udělat to vyhláškou nebo fyzicky zamezit napojení. 

 

Pan starosta 

Moje představa je taková, že budeme muset udělat spoustu stavebních úprav. Napojit komunikaci od 

hřbitova a vyřešit situaci okolo bytovek. Hrubým odhadem to bude investice za cca 20 milionů korun. 

Podle mého názoru, my bychom z toho měli chtít promítnout do ceny pozemků i zasíťování v této 

lokalitě. Ostatní by bylo za náklady obce. Ceny by měly být zahrnuty do budoucí ceny pozemků, na 

kterých bychom měli vydělat vlastním prodejem. 

Potom budeme znát, kolik nás stál 1m2 a v případě, že se bude chtít někdo z dalších pozemků napojit, 

tak už podle této ceny bychom si určovali, za jakou cenu by se další majitelé napojili. 

 

Pan místostarosta 

Okolní obce to mají dělané tak, že je přesně daná cena za m2, protože ta je v rozpočtu jasná, podle 

toho, jak se to zrevitalizuje, jak říkal Ondra. 

Pro místní je cena stanovena X a když už pak místní nebudou mít zájem koupit a stavět (což by byla 

podmínka: koupit a stavět), tak se to nabídne externím zájemcům a tam může být cena diametrálně 

jiná.  

 

Jelikož nebyly žádné další dotazy ani připomínky, navrhnul pan místostarosta usnesení. 

 

Usnesení 177/XI: 

Zastupitelstvo městyse Ostrov u Macochy  

schvaluje 

uzavření smluv o budoucích smlouvách kupních k pozemkům p.č. PK 1376/20 a 1376/11  

podle předloženého materiálu 

  

Hlasování č. 13:  pro: 9       proti:  0   zdržel se: 0 

 

 

K bodu č. 13 – Zpráva o činnosti rady městyse 

 

Jelikož nebyly žádné dotazy ani připomínky, navrhnul pan místostarosta usnesení. 

 

Usnesení 178XI: 

Zastupitelstvo městyse Ostrov u Macochy  

bere na vědomí 

zprávu o činnosti Rady městyse Ostrov u Macochy od X. Zasedání Zastupitelstva městyse Ostrov u 

Macochy 

Hlasování č. 14:  pro: 9   proti: 0  zdržel se: 0 

 

 

K bodu č. 14 – Dotazy, připomínky a podněty 

 

Pan místostarosta 

Proběhlo výběrové řízení na rekonstrukci komunikace, chodníků a parkovacích ploch k základní 



škole. Dodavatelem bude firma H3 inženýrské stavby s.r.o. Cena, kterou vysoutěžili je 5,25 milionů 

Kč. Dole přibydou nějaká parkovací místa. Rekonstrukce bude pokračovat až na výjezd na krajskou 

komunikaci, protože jsme získali souhlas majitelů zdravotního střediska. Nebude tam již panelová 

cesta, ale perfektní komunikace, která bude průjezdná zejména v zimním období.  

Dále probíhá výběrové řízení na zpracovatele projektové dokumentace ke stavbě tělocvičny u 

základní školy. Předpoklad je do konce března. V současné době je vypsaná dotace, která je zajímavá. 

Toto je dlouho řešený problém ve škole, protože desítky let děti chodí cvičit do sokolovny. Ne, že by 

sokolovna byla ve špatném stavu, je ve velmi dobrém stavu. Ale než děti do tělocvičny dojdou a zase 

se vrátí, tak si ani nestihnou moc zacvičit.   

Tělocvična vychází z nějaké projektové studie, která byla již dříve vypracovaná. Tak, jak byla 

zpracovaná, jsme se na ni dívali v radě, a tak se nám také líbí. Je perfektně udělaná a z této studie se 

vychází. K tomuto asi bude chtít něco říci pan ředitel školy Mgr. Karel Hasoň, kterého tu vítám.  

Další akcí je to, že připravujeme žádost o dotaci na rozvody kanalizace a umýváren v základní škole. 

Je to zhruba za 2 miliony Kč a výše dotace je 1,8 milionu Kč.  

Dotace jsou ve velké výši a je třeba toho maximálně využít. Pan starosta v tom hodně pracuje, takže 

pokud se nám dotace podaří získat, tak bychom zase posunuli dál kvalitu technického stavu této 

budovy.  

Máme přislíbenou dotaci z Ministerstva vnitra na dopravní automobil pro hasiče ve výši 450.000,-Kč 

a ve výši 300.000,-Kč z Jihomoravského kraje. Celkem je to 750.000,-Kč a podle poptávek na 

automobil, které jsme udělali na základě specifikace od hasičů, by automobil stál mezi 900.000,-Kč 

a 1,1 milionu Kč.   

Oprava obecního skladu. Během dubna bychom měli mít podepsané veřejnoprávní smlouvy o 

povolení stavby na opravu skladu. 

Společně se základní školou zvažujeme podání žádosti o dotaci na jazykovou učebnu. Místní MAS 

má otevírat nějakou výzvu, do které bychom se určitě zapojili, protože jak víte, tak naše škola je 

zaměřena na enviromentální a na jazykovou výuku. 

Podali jsme další žádosti o dotace na Jihomoravský kraj v celkové výši 700.000,-Kč, což upřesní pan 

starosta. 

Poslední věc je, že se blíží výstavba nové budovy speleoterapie. V blízké době bude požádáno o 

stavební povolení. Předpoklad zahájení stavebních prací je během května a června. 

 

Pan starosta 

Podali jsme žádosti o několik dotací. Letos to asi nebude žádná sláva. Největší dotace již byla 

schválená, ta se týkala dopravního automobilu. Potom jsme žádali o 250.000,-Kč do školy na 

spolufinancování toho, pokud bychom obdrželi dotaci z Ministerstva financí na opravu vodovodů, 

umýváren a kanalizačních rozvodů. Pokud bychom dotaci neobdrželi, tak bychom mohli opravit jen 

umývárny u jídelny a zbytek bychom nechali na později. Uvidíme, jak to dopadne. Teprve 

připravujeme podklady na dotaci z Ministerstva financí.  

Ostatní, které jsme žádali z Jihomoravského kraje jsou spíše menší. Na informační středisko 50.000,-

Kč, kde většinou dostaneme 40.000,-Kč a na budovu skladu 200.000,-Kč individuální dotaci. 

 

Člen zastupitelstva pan Jaroslav Sedlák 

V podkladech na zastupitelstvo je napsané, že pozemky jsou vyznačené barevně, ale je to všechno 

černobílý tisk. Nešlo by to do budoucna barevně? Na úřadu městyse mi řekli, že se mám podívat na 

stránky obce, kde je to barevně. 

 

Pan místostarosta 

Já bych navrhoval, aby se podklady na zastupitelstvo zasílaly mailem. Tam budete mít všechno 

barevně. Všichni máme počítač i mail. Zeptám se, kdo je pro, aby byly podklady zasílány mailem? 

 

  pro: 8  proti: 0  zdržel se: 1 

 



Pan starosta 

Pokud se takto dohodneme, tak to bude i pro mě jednodušší posílat to mailem. Přesto bychom měli 

nejprve zavést tento způsob komunikace do jednacího řádu zastupitelstva, kde je nyní uvedeno, že 

zastupitelé dostávají podklady v papírové formě. Není zde psáno množství, ale minimálně pozvánku 

je nutné posílat v papírové formě. Případnou změnu jednacího řádu necháme až na další zasedání 

zastupitelstva.  

                               

 

Jelikož nebyly žádné další dotazy ani připomínky, ukončil pan místostarosta zasedání zastupitelstva 

a předal slovo panu řediteli školy, který okomentoval studii nové tělocvičny a odpověděl na dotazy 

zastupitelů. 

 

 

Konec:   19:10 hodin. 

 

Vyhotoveno dne: 16.3.2021 

 

 

 

Zapsala: Hana Opatřilová    …........................................... 

  

 

Starosta: Ing. Ondřej Hudec    …........................................... 

 

 

Ověřovatelé zápisu:  Ing. Jiří Pernica …............................................. 

  

                

                              Jaroslav Sedlák …........................................... 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


